

- 1) 符合入學資格，並完成以下 4 項報名手續的考生，方才有機會於 10 月中接獲「面試通知書」電郵：
 - 於 **2019 年 8 月 20 日(星期二)至 9 月 13 日(星期五)期間報名**
 - 上載個人證件相片 1 張
 - 上載學童出生證明書或香港居留證明(不在港出生之學童適用)
 - 上載報名費港幣 40 元【自動櫃員機】收據正本
上載的收據正本須註明以下資訊：考生中文及英文姓名、聯絡電話、投考中英文幼稚園部(ACK)或英語普通話幼稚園部(EPK)
請自行保存報名費港幣 40 元的【自動櫃員機】收據正本文件以作面試日當天報到之用。
- 2) 報讀 2020 – 2021 年度幼兒班的面試日為 2019 年 11 月 2 日(星期六)，請家長及考生預留時間出席。
- 3) 面試會以個人及小組形式進行。
- 4) 面試人數比例按報名人數而定。
- 5) 每位考生只獲一次面試安排，不能改期。由於申請人數眾多，未能一一面試，故本校將按申請人遞交之「入學申請表格」上的資料及上載資料進行首輪遴選，遴選準則請參閱本校網址：「申請入學 > 本校概覽及收生準則」，獲安排面試之考生會於 10 月中接獲「面試通知書」。
- 6) 面試組別按「入學申請表」中申請入讀的 **第一意願** 安排。入學申請表一經遞交，恕不能修改資料，敬希垂注。
- 7) 「面試結果通知書」將於面試後 21 個工作天以電郵發出。

K1 Admission Interview

Application for Admission to K1 Classes in the School Year of 2020-2021 Admission Interview

- 1) Eligible candidates will receive the “Interview Invitation Letter” in mid-October upon completion of the following formalities:
 - Submit an **online application between Tuesday, 20th August 2019 and Friday, 13th September 2019**
 - Upload the applicant’s passport photo
 - Upload the applicant’s birth certificate or proof of right of residence (applicable to children not born in Hong Kong)
 - Upload the receipt of the HKD 40 application fee transferred through **【ATM】**
Please be reminded to write the following details on the receipt:
 - a. Chinese and English names of the applicant
 - b. Phone number
 - c. Please state whether your child is applying for admission to the Anglo-Chinese Speaking Stream Kindergarten Section (ACK) or English-Putonghua Speaking Stream Kindergarten Section (EPK)
Please be reminded to keep the original ATM receipt of the HKD 40 application fee and submit it to the School on the interview day.
- 2) The interview for admission to K1 classes in 2020-2021 is to be held on Saturday, 2nd November 2019. Parents and applicants should reserve time for the interview.
- 3) The admission interview is comprised of both individual and group sessions.
- 4) The number of applicants invited for interviews is determined by the number of applications received.
- 5) Each candidate will be invited to the interview once only and no rescheduling will be allowed. Due to the large number of applications we receive, we are unable to offer every applicant an interview. During the first-round selection, we assess applications based on information provided by applicants in the “Admission Application Form” and documents submitted. For the details of the selection criteria, please refer to the school website (Admission > School Overview and Admission Criteria). “Interview Invitation Letter” will be sent to shortlisted applicants in mid-October.
- 6) The interview grouping will be assigned based on your **first preference** indicated in the “Admission Application Form”. No changes can be made to the information once the application has been submitted.
- 7) “Interview Result Notification” will be issued via email 21 days after the interview.